
Indfødsretsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 14. april 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 179
Forslag til lov om indfødsrets meddelelse.
Af justitsministeren (Karen Hækkerup)

Spørgsmål 1
Vil ministeren redegøre for, hvorfor antallet af personer optaget på lovforsla-
get om indfødsrets meddelelse (679 personer), er det laveste sammenlignet
med de øvrige fem lovforslag af denne art, der er fremsat og vedtaget siden
valget i 2011? Og vil ministeren forklare, hvorfor der kommer færre personer
på lovforslaget, efter at der i maj 2013 er indgået en politisk aftale dels om et
nyt cirkulære om naturalisation, der lemper adgangen til optagelse på et lov-
forslag, dels om at afsætte midler til en mærkbar nedbringelse af sagsbe-
handlingstiden i Justitsministeriets Indfødsretskontor, hvorefter man umiddel-
bart skulle tro, at aftalen medførte optagelse af flere - ikke færre - personer på
lovforslaget?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Johanne Schmidt-Nielsen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Johanne.Schmidt-Niel-
sen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christian Langballe
formand
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